
KORSBERGA KOMMUNDELSRÅD 20211118 

Närvarande: Robert Selhorst, Anna Sognefur, Ann-Britt Bengtsson och Carina Ståhlgren. 

Föregående protokoll lästes och godkändes. 

Till ny ordförande efter Magdalena Andersson föreslås Ann-Britt Bengtsson. 

Moderaterna föreslås Carina Ståhlgren, från Kristdemokraterna har vi inte fått svar. Anna har 

pratat med Percy Karlsson om representant från Socialdemokraterna. 

Vi har inte fått kontakt med Martin Karlsson angående vår ortanalys. 

Vi bestämde att vi ska bjuda in till informationsmöte i Bygdegården den 24 februari 2022, 

inbjudande ska också gå till Martin Karlsson. Informera om landsbygdsbidrag m.m eventuellt 

bjuda in Elin Bexell. 

Carina Ståhlgren berättade för oss hur tungarbetat köket var på Österäng. Det har tillkommit 

2 st baracker på förskolan så portionsantalet har ökat med ca 40 portioner. Maten ska 

dessutom transporteras av personalen utomhus till barackerna. Sommartid är situationen 

något bättre men vintertid är gångvägarna hala och ibland snöiga då det sällan förekommer 

någon snöröjning. 

Nästa träff 20220120 på Österängsvägen 5 i Hembygdssällskapet Kansli. 
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Ann-Britt Bengtsson 

Ordförande Sekreterare 


